

(修訂)



中九龍幹線 - 油麻地東工程
通告 108 - 西貢街還原工程

致各位居民：

現時在介乎渡船街與廣東道之間的一段西貢街實施的臨時交通安排(即單向西行)將於 2026 年 3 月 22 日清晨 6 時起還原為單向東行。屆時，車輛可由西貢街、文昌街與渡船街交界的十字路口進入上述西貢街(東行)。

禁止轉向及交通改道安排

所有車輛將禁止由廣東道(北行)轉入西貢街，及由西貢街(西行)前行至上述西貢街(即渡船街與廣東道之間)的路段。沿西貢街(西行)或廣東道(北行)前往渡船街或偉晴街的受影響車輛須返回原有路線(即沿廣東道(北行)左轉至甘肅街(西行))。詳情請參考附件一。

受影響的九龍專線小巴路線安排

早前受影響的九龍專線小巴路線及小巴士將相應還原：

- 第 3 號線(往大角咀)於渡船街(北行)近文英樓的原有小巴士將恢復使用，在廣東道 575 號的臨時小巴士將停用。有關詳情請參考附件二。

現場會設置適當臨時交通標誌，指示駕駛人士有關交通安排。對於上述工程所造成的任何不便，我們謹此致歉。

如有任何疑問，歡迎致電 24 小時熱線 9129 2027 與工程團隊聯絡。

合約編號 HY/2014/08

路政署中九龍幹線-油麻地東工程

駐工地工程團隊

2026 年 3 月 19 日

(Revised)



Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East

Notice 108 – Reinstatement of Saigon Street

19 March 2026

Dear **Residents**:

The current temporary traffic arrangement implemented at Saigon Street between Ferry Street and Canton Road (one-way westbound) will be reinstated to one-way eastbound from 6am on 22 March 2026. Vehicles can access the aforementioned road section (i.e. Saigon Street eastbound) via the junction of Saigon Street, Man Cheong Street and Ferry Street.

Banning of Turning Movement and Traffic Diversion Arrangement

All vehicles will be prohibited from making left turn from Canton Road northbound onto Saigon Street, and from proceeding from Saigon Street westbound to the aforementioned section of Saigon Street (i.e. between Ferry Street and Canton Road). Affected vehicles on Saigon Street westbound or Canton Road northbound heading to Ferry Street or Wai Ching Street shall return to original route (i.e. via Canton Road northbound and Kansu Street westbound.) Please refer to **Attachment 1** for detailed information.

Affected Kowloon GMB Routes Arrangement

The affected Kowloon GMB routes and minibus stops will be reinstated accordingly:

- Kowloon GMB Route No. 3 (to Tai Kok Tsui) original stop at Ferry Street northbound near Man Ying Building will be resumed. Temporary stop at 575 Canton Road will be suspended. Please refer to **Attachment 2** for detailed information.

Appropriate temporary traffic signs will be provided on-site to guide motorists on the traffic arrangement. We apologise for any inconvenience caused by the above works.

Should you have any queries, please contact our 24-hr hotline at 9129 2027.

YMTE Project Team

Contract No. HY/2014/08

Central Kowloon Route – Yau Ma Tei East



圖例 Legend

← 現行的臨時行車路線
Current Temporary Driving Routes

禁止所有車輛由廣東道(北行)轉入西貢街，
及由西貢街(西行)前行至西貢街(即渡船街與廣東道之間)的路段
All Vehicles will be prohibited from making left turn from Canton
Road northbound onto Saigon Street,
and from proceeding from Saigon Street westbound to the section
of Saigon Street (i.e. between Ferry Street and Canton Road.)

← 還原後的行車路線
Driving Route after Reinstatement

(修訂)
(Revised)



附件二
Attachment 2



圖例 Legend

- 將還原的原有路線
Original Route to be reinstated
- 將停用的臨時路線
Temporary Route to be suspended
- 將恢復使用的第3號線小巴士站
Kowloon GMB Route No.3 Stop to be resumed
- 將停用的臨時小巴士站
Temporary Minibus Stop to be suspended